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Administration soder@stockholm.se

Från:
Skickat: den 16 juni 2020 12:44
Till: Administration soder@stockholm.se
Ämne: Medborgarförslag: Utegym i Anders Franzen's lekpark

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Slutfört

Hej  
 
För några år sedan så gjorde jag ett förslag för att få ett utegym till Anders Franzens lekpark då det skulle 
göra så att fler vuxna är i parken på senare tider. Detta förslag röstade ni bort men så här i efterhand så 
måste ni ju hålla med om att det kanske var ett dåligt beslut. Ni är ju säkert medvetna om att parken används 
för att bruka samt att sälja narkotika så det behövs större närvaro av vuxna i parken. Sedan så är ju det mesta 
redan förstört men det kanske ni nu vill försöka ändra på. 
 
Jag har varit i kontakt med Polisen på södermalm och bett om lite statistik och det är ju skrämmande vad 
mycket olika brott som har begåtts i parken. Dock så har jag säkert ringt polisen 20-30 gånger pga både 
droganvändning samt drogförsäljning. Jag har även gjort envarsgripande av ungdomar som har utfört 
skadegörelse i parken. 
 
Min tanke är att området bakom fotbollsplanen skulle kunna bli ens perfekt plats för ett utegym då det oftast 
är där i området dom sitter och knarkar på kvällen. Det området skulle även behöva belysning och allt detta 
skulle göra så att vuxna och barn kommer att närvara i parken på senare tider och skapa en tryggare miljö 
för dom som inte vill utföra brott och samtidigt störa dom som vill utföra brott. 
 

 






